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ENGLISH QUIZ for beginners  
 
Transcript of the video of 21.7.2023                                  

 

 
 

The video-lesson:  https://www.youtube.com/watch?v=Fx3CirgniZ8&t=488s 

 

The audio-lesson MP3: https://www.anglictina-polopate.cz/prilohy/english-beginners-listening-free-

quiz.mp3 

 

 

Vocabulary slovní zásoba   

 

creative [kriːˈeɪtɪv]  tvořivý, tvůrčí, kreativní 

too [tuː]  také, též (na konci věty) 

mean [miːn]  znamenat 

try [traɪ]  snažit se, pokusit se, zkoušet 

listen [ˈlɪsən]  poslouchat 

also [ˈoːlsəʊ] také, rovněž 

question [ˈkwesčən]  otázka, dotaz 

answer [ˈɑːnsə]  odpověď, odpovědět 

ask [ɑːsk]  ptát se, zeptat se, (po)žádat, poprosit 

 položit (otázku) 

when [wen]  kdy, když 

if když, jestli, jestliže, pokud 

thirsty [ˈθɜːstɪ]  žíznivý, mající žízeň 

hungry [ˈhaŋgrɪ]  hladový, mající hlad 

these [ðiːz]  tito, tyto 

cousin [ˈkazən]  bratranec, sestřenice 

right [raɪt]  správný, pravý 

correct [kəˈrekt] správný 

move [muːv]  (po)hnout (se), hýbat (se), pohybovat (se) 

 přesunout (se), posunout (se) 

country [ˈkantrɪ]  zem(ě), stát 

 venkov 

capital [ˈkæpɪtəl] hlavní město 

usually [ˈjuːžʊəlɪ]  obvykle, obyčejně 

before [bɪˈfoː] před, předtím, předtím než 

after po, potom co 

wet [wet]  mokrý 

https://www.youtube.com/watch?v=Fx3CirgniZ8&t=488s
https://www.anglictina-polopate.cz/prilohy/english-beginners-listening-free-quiz.mp3
https://www.anglictina-polopate.cz/prilohy/english-beginners-listening-free-quiz.mp3
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dry [draɪ]  suchý 

 sušit, osušit, vysušit 

use [juːz] použít, užívat 

towel [ˈtaʊəl]  ručník, osuška 

imagine [ɪˈmædžɪn]  představit/představovat si 

watch [wɒč]  sledovat 

movie [ˈmuːvɪ]  film 

cry [kraɪ]  plakat, brečet 

sad [sæd]  smutný 

laugh [lɑːf]  (za)smát se 

funny [ˈfanɪ]  legrační, zábavný, komický, veselý 

something [ˈsamθɪŋ]  něco 

somebody [ˈsambədɪ]  někdo 

someone [samwan] někdo 

offer [ˈofə]  nabídnout, nabízet, nabídka 

refuse [rɪˈfjuːz]  odmítnout, odmítat 

accept [əkˈsept]  přijmout, přijímat, akceptovat 

opposite [opəzɪt] opak, opačný 

for example [fər ɪgˈzɑːmpəl] například 

add [æd] přidat 

put [pʊt]  dát, vložit 

hot [hɒt]  horký, pálivý, horko 

spicy [ˈspaɪsɪ]  kořeněný, ostrý 

honey [ˈhanɪ]  med 

sweet [swiːt]  sladký 

happen [ˈhæpən]  stát se, přihodit se, udát se 

weather [ˈweðə]  počasí 

feel like chtít se, mít chuť / náladu  

lie [laɪ]  ležet, lhát 

couch [kaʊč] pohovka, gauč, sedačka 

lazy [ˈleɪzɪ]  líný, lenivý 

practise [ˈpræktɪs] procvičovat 

season [ˈsiːzən]  (roční) období, roční doba 

called [koːld]  (na)zvaný, nazývaný 

 

 

 

Video transcript přepis videa      

 

Hi, my dear students.  Ahoj, moji milí studenti. 

My name's Jana. Jmenuji se Jana. 
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I'm from the Czech Republic  Jsem z České Republiky  

and I work as an English teacher. a pracuji jako učitelka angličtiny. 
 

I love my job because it is very creative. Mám moc ráda svoji práci, protože je hodně 

 tvůrčí.  

I think I am creative too. Myslím, že jsem také tvořivá. 

It means I love to try to do new things. To znamená že moc ráda zkouším dělat nové 

 věci. 

And this video is a new thing. A tohle video je nová věc. 

It is my new experiment. Je to můj nový experiment. 

Because I won't (= will not) speak Czech in it.   Protože v něm nebudu mluvit česky. 

 I will not speak Czech in this video. V tomto videu nebudu mluvit česky. 

I will speak only English. Budu mluvit jenom anglicky. 
 

I'll (= will) speak English. Budu mluvit anglicky. 

I will speak and you will listen. Budu mluvit a vy budete poslouchat. 

You will listen to me and try to understand. Budete mě poslouchat a snažit se porozumět. 

You will listen and you will try  Budete poslouchat a snažit se  

to understand what I am saying. rozumět tomu, co říkám. 
 

And that's not all. A to není všechno. 

That is not all. To není vše. 

It is not everything.   To není všechno.  
 

You will also try to answer my nine questions.  Také se pokusíte odpovědět na mých devět 

 otázek. 

I'm going to ask you nine questions Položím vám / Chystám se vám položit devět 

and you will try to answer them. otázek a vy se budete snažit na ně odpovědět.  

You'll try to answer my nine questions. Pokusíte se odpovědět na mých devět otázek. 

 

1. 
 

When I say I'm thirsty -   Když řeknu, že mám žízeň (jsem žíznivá) 

I am thirsty - Mám žízeň - 

It means I want to drink. Znamená to, že chci pít. 
 

And now.   A teď.  

What does it mean when I say I'm hungry? Co znamená, když řeknu že mám hlad? 

When I say I am hungry, it means Když řeknu, že mám hlad (jsem hladová),  

I want to ... znamená to, že chci ... 
 

EAT JÍST 
 

(To) EAT is the right answer. JÍST je správá odpověď.  

I'm thirsty. = I want to drink. Mám žíteň. = Chci pít. 

I'm hungry. = I want to eat. Mám hlad. = Chci jíst. 
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2.  
 

My mum has a sister and her sister  Moje mamka má sestru a její sestra 

has two children.  má dvě děti. 

My mother has a sister who has  Moje máma má sestru, která má  

two children.  dvě děti. 

And these children are my ... A tyto děti jsou moje ... 
 

My mother's sister's children Děti mé matky jsou moji 

are my ... ... 
 

COUSINS BRATRANCI / SESTŘENICE 
  

COUSINS is the correct answer. BRATRANCI / SESTŘENICE je správná odpověď. 
 

Let's move on to my third question.  Pojďme se posunout ke třetí otázce. 

Question number three. Otázka číslo tři. 

 

3.  
 

I live in Czechia.  Žiju v Česku. 

The Czech Republic is the country where I live.Česká Republika je země, kde žiju. 

And the capital of our country is Prague. Hlavní město naší země je Praha. 
 

The capital of the Czech Republic is Prague. Hlavní město České Republiky je Praha. 

But I learn French. It is my hobby. Ale učím se francouzsky. Je to můj koníček. 

I learn French in my free time. Ve svém volném čase se učím francouzsky.  
 

And I have a dream. One day, I'd like  A mám sen. Jednoho dne bych chtěla 

(= would like) to visit the capital of France. navštívit hlavní město Francie. 

My dream is to visit the capital of France. Můj sen je navštívit hlavní město Francie. 

And what is the capital of France? A jaké je hlavní město Francie? 
 

It is my third question.   To je má třetí otázka. 

Tell me what the capital of France is.   Řekněte mi, jaké je hlavní město Francie. 
 

PARIS PAŘÍŽ 
 

Of course, it is Paris. Samozřejmě, že je to Paříž. 

The right answer to the third question is  Správná odpověď na třetí  otázku je Paříž. 

Paris. 

 

4.  
 

I usually take a shower before I go to bed. Obvykle se osprchuji předtím, než jdu do 

 postele.   

Before going to bed I take a shower. Před tím, než jdu do postele, se osprchuji. 

I take a shower before bed. Před spaním si dám sprchu.  
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And after the shower my body is wet. A po sprše je mé tělo mokré.  

My body is wet after the shower. Mé tělo je po sprše mokré. 
 

My body is wet and I need to dry it. Mé tělo je mokré a potřebuji si ho osušit.  

I need to dry my body after the shower. Po sprše si potřebuji osušit své tělo. 

And what do I use? A co použiju?  

What do I need to use if I want to dry  Co potřebuji / musím použít, abych si po sprše 

my body after the shower? osušila své tělo? 
 

I need to use just one thing. Potřebuji / Musím použít jenom jednu věc. 

And it is ... A to je ... 
 

A TOWEL  RUČNÍK 
 

A TOWEL is the right answer. RUČNÍK je správná odpověď.   
 

You use a towel if you want to dry  Použijete ručník, když si chcete osušit tělo. 

your body. 

 

 

5.  
 

Imagine you are watching a movie. Představte si, že sledujete film. 

You are watching a movie and crying. Sledujete film a pláčete. 

It means the movie is sad. To znamená, že ten film je smutný. 

When you cry, it is sad. Když pláčete, je to smutné. 
 

But now, imagine you are watching a movie  Ale teď si představte, že sledujete film 

and you are laughing. a smějete se.  
 

When you cry, it is sad. Když pláčete, je to smutné. 

But when you laugh, it is ... Ale když se smějete, je to ... 
 

FUNNY LEGRAČNÍ, ZÁBAVNÝ, SRANDOVNÍ, VESELÝ 
 

You cry, when something is sad Pláčete, když je něco smutné 

and you laugh when something is funny. a smějete se, když je něco legrační.  

 

6. 
 

Imagine a situation. Představte si situaci. 
 

Imagine a situation when Představte si situaci, kdy vám  

someone offers you something. někdo něco nabídne. 

Somebody offers you something  Někdo vám něco nabídne 

and you say NO. a vy řeknete NE. 
 

When you say NO to the offer, Když řekněte na nabídku NE,  

it  means that you refuse. znamená to, že odmítnete. 
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To say  NO to somebody that offers you  Říci NE někomu, kdo vám něco nabízí, 

something means to REFUSE somebody's  znamená odmítnout něčí nabídku. 

offer. 
 

And now imagine the opposite. A teď si představte opak. 

Imagine the opposite situation. Představte si opačnou situaci. 
 

Someone offers something to you,  Někdo vám něco nabídne, 

for example, someone offers you a drink například, někdo vám nabídne drink 

and you say YES.   a vy řeknete ANO. 

So, now you don't refuse, but you ... Takže nyní neodmítnete, ale ...  
 

ACCEPT PŘIJMETE 
 

TO ACCEPT means to say YES  PŘIJMOUT / PŘIJÍMAT znamená řící ANO  

to someone's offer. na něčí nabídku.  

 

7. 
 

You have chilli and when you add chilli  Máte čili a když přidáte čili 

to your food, your food is hot (=spicy).  do svého jídla, vaše jídlo je pálivé (=ostré). 

You add chilli to your food. = You put chilli  Do svého jídla přidáte čili = dáte čili do 

into your food, then your food is hot. svého jídla, potom je vaše jídlo pálivé. 
 

And what happens when you add sugar  A co se stane, když přidáte do svého jídla 

to your food?  cukr? 

You add sugar to your food, then your  Do svého jídla přidáte cukr, pak vaše jídlo 

food is not hot, but it is ... není pálivé, ale je ... 
 

SWEET SLADKÉ 

If you put sugar or honey into  Když do svého jídla dáte cukr nebo med, 

your food, it is sweet.   Je sladké. 

- SWEET is the correct answer. - SLADKÉ je správná odpověď.   

 

8. 
 

It is summer. Now, it is summer and  Je léto.  Nyní je léto a venku je  

t is really hot outside. opravdu horko. 
 

It's hot outside and it's hot in my room too. Venku je horko a v mém pokoji je také horko. 

It is really hot in my room. V mém pokoji je opravdu vedro. 

And I don't want to work. A nechci pracovat.  

In this weather, I don't want to work.   V tomto počasí nechci pracovat. 

I don't feel like working in this weather. Nechce se mi pracovat v tomto počací.  
 

I just want to lie on the couch and do nothing. Chci jenom ležet na gauči a nic nedělat.  

I only want to lie on the couch and I want Jenom chci ležet na gauči a nic nedělat. 
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to do nothing. 

I don't want to do anything,  Nechci nic dělat, 

just to lie on the coach. jenom ležet na gauči.  
 

So, it means that I am very ... Tak to znamená, že jsem velmi / moc  ... 
 

LAZY LÍNÁ, LÍNÝ 
 

I am lazy. I am really lazy today. Jsem líná. Dneska jsem opravdu líná. 

You are not. You are not lazy today.  Vy nejste. Dnes nejste líní. 

You aren't lazy because you are practising  Nejste líní, protože procvičujete angličtinu.  

your English. 

 

9. 
 

The year has four seasons. Rok má čtyři roční období. 

Now, it is summer.  Teď je léto. 

The season now is called summer. Roční období teď se nazývá léto. 

It is summer. Je léto. 
 

But what was the season before? Ale jaké bylo období předtím? 

Now, it is summer and before  Teď je léto a před létem je vždy ... 

summer, it is always... 
 

SPRING JARO 
 

SPRING is the correct answer. JARO je správná odpověď. 
 

We have four seasons. Máme čtvero ročnícho období. 

spring, summer, jaro, léto 

autumn (or fall in American English) and winter   podzim a zimu. 

 

 

 

It was the last question To byla poslední otázka 

and this is the end of the quiz. a toto je konec kvizu. 
 

This is the end of the quiz.  Toto je konec kvizu. 

And before the end of the video,  A před koncem videa, bych vás 

I would like to ask you to let me know  chtěla poprosit, abyste mi dali vědět 

how much you understand  jak hodně / kolik rozumíte 

when I speak English. když mluvím anglicky. 
 

When I speak only English, do you understand? Když mluvím pouze anglicky, rozumíte?  

And how much do you understand?  A kolik rozumíte? 

50 per cent, 70 per cent, 90 per cent  50 %,  70 %, 90 % nebo všemu? 

or everything. 
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Please, inform me in the comment section  Prosím vás informujte mě v níže uvedené  

below, how much you understand when   sekci pro komentáře, kolik rozumíte, když  

I speak only English. hovořím pouze anglicky.  
 

And if you like this new style of videos,  A jestli se vám líbí tento nový styl videí, 

please give me a thum up  prosím dejte mi palcec nahoru 

and then I will know you want to have  a pak budu vědět, že chcete mít 

more videos of this kind. více videí tohoto druhu. 
 

If you give me a thum up, I will know  Když mi dáte palec nahoru, budu vědět, 

you want more videos like this one. že chcete více videí jako je toto. 
 

Thank you for watching and listening! Díky že sledujete a posloucháte. 
 

 

 

I do not use ads in my videos.  Ve svých videích nepoužívám reklamy. 

You can support my work financially.  Můžete mě podpořit finančně. 

 

 

My bank details: Moje bankovní údaje jsou: 
 

Account number for Czech payments:  175685304/0300     Číslo pro platby z Česka ... 

For payments from abroad:  Pro platby ze zahraničí: 
 

Account name:  DVORAKOVA JANA Jméno účtu: ... 

IBAN CZ5503000000000175685304 ... 

BIC (SWIFT) CEKOCZPP 

 
 

Thank you very much for your cooperation. Moc děkuji za vaši spolupráci. 

 

Prosím, podpořte tento projekt výuky angličtiny zasláním drobné finanční částky. Jenom 
díky vám tak mohu volně na internetu poskytovat všechny videolekce a studijní materiály 
všem, kteří to potřebují.   
  
Číslo účtu: 175685304/0300 
 
Pro platby ze zahraničí:  
Název účtu: DVORAKOVA JANA 
IBAN CZ5503000000000175685304 
BIC (SWIFT) CEKOCZPP 
 
FAKTURU za výuku angličtiny vám ráda vystavím NA POŽÁDÁNÍ.   zofie.dvorak@tiscali.cz 
 
Děkuji vám za spolupráci.                                                                              Jana 
 

mailto:zofie.dvorak@tiscali.cz

